
                                                                                                                              

 
 
Närvarande:  
Ankie Laúrsen, Anneli Jönsson, Carina Cansund, Anette Klarén, Christina Bjerstedt-Ohlsson, 
Madeleine Abrahamsson, Gun Andersson, Eva Ohlsson, Hanna Dyhlén, Elisa Perkiö 
 
 
Det hade inte inkommit något som borde tas upp till diskussion. 
 
Var är alla medlemmar & uppfödare? 
 Finns fler medlemmar & uppfödare på plats. Har varit dålig uppslutning när SPHK Samojed haft 
digitala medlems & uppfödarmöte.  
 
Dåligt med funktionärer på hela Furudalsveckan. Är några få som gör allt och dom har tagit 
semester och har sina hundar med sig.  
Ett önskemål är att fler hjälper till i framtiden.  
SPHK rasklubbarna bör nog göra mer samarrangemang i framtiden. Alla vill meritera, men ingen 
vill vara arrangör/ funktionär.  
Utan funktionärer så blir det inget arrangemang i framtiden. 
 
En återkommande fråga. 
Hur når vi uppfödare som inte är med i rasklubben?  
 
Nya restriktioner om ED från skk som gäller från 1/1-2024 
 
RAS ska gås igenom och finns en mall från skk som bör användas.  
 
Diskuterades om att SPHK samojed ev skulle kunna betala ett DNA test på en hel kull och 
föräldrarna. 
Något som styrelsen tar med sig och diskutera innan dom pratar med eventuella berörda uppfödare 
 
 
 
 
Vid pennan Carina 
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